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SA.0012.3.4.2017 

 

Protokół nr 4/17 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy odbytego w dniu 26 czerwca 2017 r. 

w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Karol 

Lipowczan. Przewodniczący o godz. 1500 otworzył posiedzenie i po powitaniu członków 

Komisji oraz gości oświadczył, iż w momencie otwarcia w posiedzeniu uczestniczy siedmiu 

członków Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. W trakcie 

posiedzenia doszła radna Aleksandra Chmiel. Nieobecny radny Leonard Musioł. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności gości stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

Radni wraz z zawiadomieniem otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

2. Informacja na temat zaawansowania prac nad miejscowymi planami 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów. 

3. Informacja na temat pozyskiwania środków zewnętrznych na cele 

inwestycyjne. 

4. Informacja na temat zasobów gospodarki komunalnej. 

5. Analiza wniosków z zebrań wiejskich w 2017 roku. 

6. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na 2017 rok oraz zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej na lata 2017-2023. 

7. Opiniowanie projektów uchwał. 

8. Plan pracy Komisji na okres od 1 lipca 2017 r. do 31 grudnia 2017 r. 

9. Sprawy bieżące. 

 

Wobec braku uwag i propozycji zmiany, porządek obrad został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad.1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy w dniu 25 kwietnia 2017 r. został 

przekazany członkom Komisji w formie elektronicznej, był udostępniony w Biuletynie 

Informacji Publicznej i w biurze Rady. Wobec braku uwag, Przewodniczący poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu. Protokół nr 3/17 z 25 kwietnia 2017 r. został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad.2. Informacja na temat zaawansowania prac nad miejscowymi planami 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów. 

Radni otrzymali pisemną informację dotyczącą zawansowania prac nad miejscowymi planami 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów - Informacja ta stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

Informację omówiła Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Danuta Tomiczek oraz Podinspektor ds. ochrony środowiska Marzena Goryczka. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan otworzył dyskusję. 
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Przewodniczący Komisji zapytał się o terminy zakończenia prac nad bieżącymi planami, 

a także kiedy rozpoczną się prace nad planami zagospodarowania przestrzennego dla 

kolejnych miejscowości. 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Danuta Tomiczek 

odpowiedziała, że nie jest możliwe jednoznaczne określenie terminu, ponieważ jest to 

uzależnione od organów zewnętrznych. 

Wójt Krzysztof Glajcar poinformował, że miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego 

pozostałych miejscowości również wymagają aktualizacji. Potrzeby są ogromne, należy 

jednak wziąć pod uwagę możliwości finansowe Gminy oraz czynnik ludzki. W pierwszej 

kolejności należy przystąpić do sporządzenia planu dla Cisownicy ze względu na wiele 

nieścisłości w obecnie obowiązującym planie, a także dla Godziszowa i Goleszowa Równi, 

ponieważ plany zagospodarowania dla tych miejscowości są najstarsze.  

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący Komisji zaproponował następujący zapis: 

Komisja zapoznała się z informację na temat zaawansowania prac nad miejscowymi 

planami zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów. Do sporządzenia planów 

dla kolejnych miejscowości przystąpi się po zakończeniu prac nad obecnie 

opracowywanymi i uzgadnianymi planami.  

 

Ad.3. Informacja na temat pozyskiwania środków zewnętrznych na cele inwestycyjne. 

Radni otrzymali pisemną informację o projektach złożonych do dofinansowania środkami 

zewnętrznymi – informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Informację omówił Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów Zbigniew Kohut. 
 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Komisji zapytał o możliwość pozyskania środków z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów odpowiedział, że WFOŚ dofinansowuje działania 

dotyczące gospodarki wodno-ściekowej dla obszarów, które objęte są aglomeracją, w Gminie 

Goleszów nie ma takich obszarów. 

Następnie, odpowiadając na pytanie radnego Janusza Kożdonia o dopłaty dla indywidualnych 

mieszkańców do wymiany starych pieców, w związku z wejściem w życie od września br. 

uchwały antysmogowej, Wójt Gminy poinformował, że w 2017 roku nie planuje się dopłat. 

W 2018 roku wprowadzony zostanie pilotażowy program dopłat do wymiany źródeł 

ogrzewania. 

Na salę obrad weszła radna Chmiel, obecnych jest teraz 8 członków Komisji. 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji zaproponował zapis: 

Komisja zapoznała się z informacją na temat pozyskiwania środków zewnętrznych na 

cele inwestycyjne na rok 2017. 

 

Ad.4. Informacja na temat zasobów gospodarki komunalnej.   

Radni otrzymali pisemną informację dotyczącą zasobów gospodarki komunalnej - informacja 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Informację omówił Kierownik Referatu Komunalnego Michał Kozłowski. 
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Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan otworzył dyskusję. 

Radna Grażyna Bihun zapytała się, czy planowane jest założenie wodomierzy w blokach 

w Cisownicy, w związku z informacją o nadmiernym zużywaniu wody przez mieszkańców 

nie posiadających liczników wody. 

Kierownik Referatu Komunalnego Michał Kozłowski poinformował, że mieszkańcy mają 

naliczony wysoki ryczałt za wodę. Uważa, że należy przeanalizować, czy instalacja liczników 

wody będzie ekonomicznie uzasadniona, ponieważ wiąże się to ze znacznymi kosztami. 

Wobec powyższego, członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli następujący wniosek. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy wnioskuje o dokonanie porównania rzeczywistego 

zużycia wody przez mieszkańców bloków w Cisownicy z rozliczeniem zużycia wody na 

podstawie ustalonego ryczałtu. 

Kolejno Przewodniczący Komisji złożył wniosek o opracowanie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Goleszów, który zostanie 

przedstawiony Radzie Gminy w drugim półroczu 2017 roku. 

Wniosek został przyjęty 7 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji zaproponował 

następujący zapis: 

Komisja zapoznała się z informacją na temat stanu zasobu gospodarki mieszkaniowej 

w Gminie Goleszów. 

 

Ad.5. Analiza wniosków z zebrań wiejskich w 2017 roku. 

Radni otrzymali zestawienie wniosków z zebrań wiejskich w 2017 roku - zestawienie stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan otworzył dyskusję, następnie zapytał o stan 

realizacji wniosków. 

Wójt Krzysztof Glajcar poinformował, że wnioski zostały skierowane do odpowiednich służb, 

do powiatu i zarządu melioracji. Większość wniosków wykonywanych jest przez 

pracowników Referatu Komunalnego Urzędu Gminy Goleszów. Część wniosków już została 

zrealizowana, część jest w trakcie realizacji, kolejne zostaną wykonane. 

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący Komisji zaproponował następujący zapis: 

Komisja zapoznała się z wnioskami z zebrań wiejskich w 2017 roku. Komisja otrzymała 

informację, że do odpowiednich służb zostały skierowane pisma w sprawie realizacji 

niektórych wniosków. Wnioski, których wykonanie jest w kompetencji Gminy, 

realizowane są przez pracowników Referatu Komunalnego. 

W tym momencie Przewodniczący Komisji ogłosił przerwę. 

Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji kolejnych punktów porządku obrad. 
 

Ad.6. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na 2017 rok oraz zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej na lata 2017-2023. 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2017 rok (projekt 

nr SA.0006.37.2017) - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

Skarbnik Beata Kubaczka przedstawiła proponowane zmiany w budżecie Gminy. 
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W odpowiedzi na pytania Przewodniczącego Komisji, zostały uzasadnione powody zdjęcia 

środków na realizację inwestycji kanalizacyjnej i drogowej w rejonie ul. Osiedlowej 

w Goleszowie Równi, a także zwiększenia środków na domy pomocy społecznej i oświatę. 

Wójt Krzysztof Glajcar zapewnił, że nie wycofuje się z realizacji inwestycji w Równi, 

konieczne jednak było dokonanie przesunięć środków w budżecie na zabezpieczenie 

nieplanowanych na ten rok wydatków, m.in. na obiekty mostowe. Po zakończeniu prac 

projektowych i po przeprowadzeniu postępowania przetargowego przystąpi się do wykonania 

kanalizacji, a następnie drogi. Wójt poinformował również o zmianach dotyczących 

inwestycji w Kisielowie. Środki na zadanie „Zagospodarowanie terenu w Kisielowie na cele 

rekreacyjne” zostały zdjęte z WPF na 2018 rok - planowane jest zakończenie inwestycji 

w tym roku. 

Następnie Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan zapytał o ostateczny odbiór Domu 

Ludowego w Równi, w kontekście wyodrębnionych w budżecie środków w wys. 10.520 zł na 

zadanie „Roboty wykończeniowe w budynku w Goleszowie Równi – Dom Ludowy”. 

Przewodniczący Komisji zapytał się na co te środki zostały przeznaczone. Zwrócił uwagę, że 

wciąż nie można korzystać w całości z budynku Domu Ludowego, a temat całkowitego 

odbioru budynku ciągnie się od wielu lat. Przewodniczący proponuje dołożenie środków 

z budżetu i zgłoszenie zmiany sposobu użytkowania części obiektu, aby budynek ostatecznie 

został odebrany. 

Kierownik Referatu Komunalnego Michał Kozłowski przedstawił informacje o wykonanych 

pacach remontowych w Domu Ludowym w celu adaptacji lokalu – byłego punktu 

handlowego. 

Wyjaśnień udzielił również Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów Zbigniew Kohut. 

Poinformował, że dokumentacja została opracowana i złożona w starostwie, oczekuje się na 

stanowisko nadzoru budowlanego. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał 

pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 

8 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na 

lata 2017-2023 (projekt SA.0006.38.2017) - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

Skarbnik Beata Kubaczka omówiła wprowadzone zmiany. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod 

głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 

8 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

W tym momencie salę obrad opuściła radna Elżbieta Duraj, obecnych jest teraz 7 radnych. 

 

Ad.7. Opiniowanie projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości (projekt nr SA.0006.32.2017) - projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Wójt Krzysztof Glajcar przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod 

głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 

7 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości (projekt nr SA.0006.33.2017) - projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Wójt Krzysztof Glajcar przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod 

głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 

7 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

3) Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Cieszyńskiego (projekt nr SA.0006.34.2017) - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

Wójt Krzysztof Glajcar przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały oraz przekazał informacje 

na temat remontu przez Powiat Cieszyński ul. Goleszowskiej w Dzięgielowie. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod 

głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 

7 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

4) Projekt uchwały w sprawie możliwości składania deklaracji na podatek od środków 

transportowych za pomocą środków komunikacji elektronicznej (projekt nr SA.0006.35.2017) 

- projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Zastępca Wójta Grażyna Porębska-Jochacy przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod 

głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 

7 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

5) Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu składania informacji i deklaracji 

podatkowych za pomocą środków komunikacji elektronicznej (projekt nr SA.0006.36.2017) - 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Zastępca Wójta Grażyna Porębska-Jochacy przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod 

głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 

7 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.8. Plan pracy Komisji na okres od 1 lipca 2017 r. do 31 grudnia 2017 r. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Karol Lipowczan przedstawił propozycję 

planu pracy Komisji na okres od 1 lipca do 31 grudnia 2017 r. 
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Przewodniczący Komisji zaproponował uzupełnienie planu pracy o punkt – „Projekt 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Goleszów”. 

Plan pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy z wprowadzoną zmianą został przyjęty 

jednogłośnie, zostanie on przedstawiony do zatwierdzenia na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Plan pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad.9. Sprawy bieżące. 

Radny Janusz Kożdoń poruszył kwestię naprawy mostu na ul. Miodowej w Lesznej Górnej 

w związku z ograniczeniem tonażu na moście. 

Szczegółowych informacji na temat stanu technicznego mostu udzielił Kierownik Referatu 

Komunalnego Michał Kozłowski. Poinformował on, że zgodnie z opinią, po wykonanej 

ekspertyzie, most nadaje się do natychmiastowego zamknięcia. Należy zastanowić się nad 

alternatywnym rozwiązaniem, aby zapewnić mieszkańcom dojazd do posesji, a także 

rozważyć konieczność zaprojektowania nowego obiektu. Kierownik Michał Kozłowski 

przekazał również informacje na temat innych uszkodzonych obiektów mostowych – na ul. 

Spacerowej w Puńcowie, na ul. Pod Grodziskiem w Cisownicy oraz uszkodzonej skarpie 

w Cisownicy. 

Radna Grażyna Bihun poinformowała o dużym skupisku barszczu Sosnowskiego przy 

ul. Kolejowej w Goleszowie, a także zapytała się kiedy zostanie założone lustro drogowe na 

ul. Słonecznej.   

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Danuta Tomiczek 

poinformowała, że do właścicieli posesji zostały skierowane pisma z prośbą o usunięcie 

roślin. 

Kierownik Referatu Komunalnego Michał Kozłowski poinformował, że lustro zostało 

zamówione, po jego otrzymaniu będzie zainstalowane. 

Kolejno radna Grażyna Bihun zwróciła uwagę na niewidoczne pasy na drodze w centrum 

Goleszowa. Radna poruszyła również kwestię bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych 

w rejonie szkoły podstawowej oraz braku przejścia na ul. Cieszyńskiej przy kwiaciarni 

i sklepie Lewiatan. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poprosił o skierowanie pisma do zarządu dróg 

z prośbą o pomalowanie pasów na drogach powiatowych. 

Wójt Gminy przekazał, że po przeprowadzonej wizji lokalnej ze strony Powiatowego Zarządu 

Dróg w Cieszynie wpłynęła informacja o braku możliwości umiejscowienia kolejnego 

przejścia dla pieszych na ul. Cieszyńskiej, jednak ponowiona zostanie prośba 

o przeanalizowanie problemu i zaproponowanie rozwiązania, które poprawi ruch pieszych 

w tym miejscu.  

Radna Grażyna Bihun poinformowała, że mieszkanka ul. Sportowej w Goleszowie dopytuje 

się o remont tej drogi. 

Wójt przekazał, że na najbliższej sesji będzie poddana pod głosowanie uchwała w sprawie 

zmian w budżecie Gminy - w wydatkach majątkowych jest uwzględnione inwestycja 

„Modernizacja ul. Sportowej w Goleszowie”. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan zapytał się, czy został rozwiązany problem 

mieszkańców Dzięgielowa dotyczący utrudnionego zjazdu z drogi gminnej na drogę 

prywatną. 

Kierownik Referatu Komunalnego Michał Kozłowski poinformował, że w miejscu tym 

zostało wykonane poszerzenie łuku drogi wraz z utwardzeniem, zostało wyznaczone dla 

mieszkańców miejsce donoszenia odpadów. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Karol Lipowczan zamknął posiedzenie 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:           PRZEWODNICZĄCY 

Aneta Sikora                 Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

                 Karol Lipowczan 

 


